
Исмета Дервоз 

 Питање постављено Савјету министара БиХ и Министарству спољне трговине и 

економских односа БиХ – „Колико је пута, од усвајања Закона о допуни Закона о царинској 

тарифи, Савјет министара поновио Одлуку о понављању количина тарифних квота које се 

односе на увоз сировог шећера од шећерне трске за рафинерије? Молим да се наведе списак 

рафинерија шећера којима је од ступања на снагу закона до данас одобрен увоз сировог шећера 

без плаћања царине, као и да се наведу количине које је без царине увезла свака од 

рафинерија?” 

 


